

《单词百科:inexactness是什么意思?inexactness怎么发音?inexactness的解释和用法》

英语单词inexactness是什么意思?inexactness怎么读?inexactness怎么发音?简答网为您整理了inexactness的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



inexactness怎么读

inexactness的读音:[ɪnɪg'zæktnəs]

inexactness的意思

1、不精确性, 不确切性;

inexactness的近义词

1、**inexactitude** n.不正确, 不精密;不精确;

inexactness的反义词

1、**exactness** n.正确，精确；

inexactness的双语例句

1、There exist many problems in present investment decision-making of real estate development based on real options, such as great errors of the existing methods, inexactness of pricing investment decision-making etc.

通过对房地产项目的特性分析，阐述了当前基于实物期权的房地产投资决策中存在的方法误差大、投资决策定价不准确等问题；

2、It is studied the evaluating process and method for inexactness in determination of total iron in iron ore with potassium dichromate titrimetric method.

对重铬酸钾滴定法测定铁矿石中全铁的不确定度的评定过程、评定方法进行了研究。

3、The Inexactness of the Classification of Things and the Conformity of Radicals of Dictionaries

事物归类的疏离与字书部首的整合

4、Ground settlement calculating is always an important subject in geotechnical engineering research, and, in actual engineering practice, settlement calculating results are quite inaccurate because of unreasonable methods and inexactness of soil parameter chosen.

地基沉降计算一直是岩土工程研究中的重要课题，实际问题中由于计算方法的不合理及岩土参数取值的不准确等原因，沉降计算的准确性较差。

5、Form errors of machinery parts and other industry products are caused by the inexactness of manufacturing. They have great influence to the product performance and assemble quality, and must be inspected and controlled.

机械零件及其他工业制品的形状误差是由制造不精确造成的，它对产品的使用性能和装配质量有着很大的影响，在生产中要加以测量和控制。

6、Meanwhile, some problems exist in teaching materials compilation such as no clear logical start, inexactness in the definition of basic concepts, incomplete structure of teaching materials system, and at present, some experts' neglect of teaching materials compilation.

同时，教材中存在着逻辑起点不明确、基本概念的界定不统一、教材的体系结构不完善以及目前一些专家学者忽视对教材的建设等问题。

7、Analysis about inexactness in determination of total iron in iron ore with potassium dichromate titrimetric method

重铬酸钾滴定法测定铁矿石中全铁的不确定度分析

8、Under a mild assumption on the inexactness, we show that the algorithm can find an ϵ -approximate solution of the second-order cone programming.

在相对不精确的假设下，利用该算法可找到二次锥规划的 ϵ -近似解。

9、It is not exact that ontology is translated into "Bentilun" in Chinese, but we shouldn't deny the thought of "Bentilun" in Chinese tradition because of the inexactness of the accepted translation.

以“本体论”译Ontology并不确切，但不能由于约定俗成的译名的不确切而否定中学“本体论”思想的存在。

10、Sporting theory of justice is a vivid rhetoric of adversary criminal trial and can give us an unforgettable impression, but it cannot be used as a research tool because of its inexactness and misleading effect.

字面意义上的竞技式司法是对对抗式刑事审判的生动比喻，给人以一目了然的直观感，以其作为学术分析和研究的工具缺乏严谨性且容易产生误导。

11、However, in the present work of spot examination, due to the inexactness of examination ranges and contents, bidding failure often happens because of the non-rational quoted price.

但在当前的标前现场考察中，投标单位因考察范围、内容不准确导致报价偏离而不中标的情况时有发生。

12、On the one hand, insurance has such some characteristics as risks'uncertainty, actual costs in the future and continuous liabilities, etc, which results in its inexactness of information disclosure;

一方面，由于保险业具有风险随机性、成本未来性和责任连续性等基本特征，导致其信息披露具有一定的“不精确性”；

以上是简答网为您整理的inexactness怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。

<https://dict.jiandongshicai.cn/inexactness>

